Michelin E wallet Promo

(Official Notice : Fraudulent e-wallet Submissions)

We would like to extend our sincere appreciation for the strong and positive response to

our recent e wallet promotion campaign.

The enthusiasm and support from our customers have been overwhelming.

However, we have identified multiple instances of fraudulent e-wallet submissions,

which are in direct violation of the campaign's terms and conditions.

Please be advised of the following:

• All suspicious entries are currently under internal investigation.

• Individuals found to have engaged in fraudulent or dishonest activity will be

disqualified from the campaign and barred from future participation.

• Michelin has lodged a formal police report against the parties involved to ensure

that appropriate legal action is pursued.

We take this matter seriously and are fully committed to protecting the integrity of our

promotions and the interests of genuine participants.

Should you have any concerns or wish to report suspicious activity, please contact our

customer service team.

Contact person: Ms. Michelle

Tel: +6016 678 1172

Email address: <u>michelin.merdeka25@apostrophe.com.my</u>

Office hours: Monday - Sunday, 9AM - 6PM (Including Public Holidays)

Thank you for your continued trust and cooperation.

官方通告:关于虚假电子钱包提交行为的声明

我们诚挚感谢大家对本公司近期电子钱包促销活动的积极响应与热情参与。

客户们的踊跃支持令我们倍感欣慰。

然而. 我们已经发现多起虚假电子钱包提交的行为,这些行为严重违反了本次活动的条款

与细则。

请注意以下事项:

• **所有可疑的提交**记录目前正在接受内部调查。

• 凡被证实存在欺诈或不诚实行为的个人,将被取消本次活动资格,永久禁止参与本

公司未来的任何活动,并有可能被报告至警方或其他相关执法机关。

我们正在准备相关证据材料,并将正式向警方报案,以确保对相关人员依法追责。

• **我**们对此事为高度重视,并将全力维护促销活动的公平性,以及所有真实参与者的

合法权益。

如您有任何疑问,或希望举报可疑行为,欢迎随时联系本公司客户服务团队。

联系人: Michelle

电话: +6016 678 1172

电子邮箱: michelin.merdeka25@apostrophe.com.my

办公时间: 周一至周日,上午9点至下午6点(包括公共假期)

感谢您一如既往的信任与支持。